
Som coneixedors dels proble-
mes que a qualsevol poble oca-
siona la recollida selectiva de 
brossa, alhora que entenem 
que és un sistema que ha d’as-
sumir la ciutadania davant dels 
nous reptes socials per viure 
en un món millor possible.
L’equip de govern ha tingut i 
tindrà, tot el nostre suport en 
la implantació de mètodes de 
recollida selectiva raonables, 
però la nostra obligació com a 
grup majoritari de l’oposició es 
exposar aquelles coses que la 
ciutadania i el sentit comú ens 
fa veure per permetre solucio-
nar els actuals problemes.
1. Hi ha pocs contenidors. Un 
fet que afavoreix que molta 
gent vagi a llençar la brossa a 
les illes soterrades que estan 
de pas o de fàcil estaciona-
ment en cotxe, provocant col-
lapses en els contenidors de 
la Plaça Catalunya  o la Ronda 

d’Altafulla. També han apare-
gut de manera incívica i inso-
lidària abocadors espontanis 
com en el Camí del Prat.

2. Ha faltat una més extensiva 
conscienciació de la ciutada-
nia i de l’ús dels contenidors.
Altres poblacions han obse-
quiat amb bosses reciclables 
i, fins i tot cubells, aprofitant 
subvencions de la Generalitat 
de suport al nou sistema de 
contenidors. Això no s’ha fet,  
ni tampoc s’ha esvaït la con-
fusió de si, per exemple, s’ha 
de llençar els papers i cartrons 
amb bossa de plàstic. En canvi, 
segons les dades del consell 
comarcal, Altafulla presenta 
un notable percentatge de 
recollida selectiva constatant 
que per aquest motiu falta al 
menys instal·lar 15 illes més 
de contenidors soterrats

3. Les boques dels contenidors 
són altes i estretes en compa-
ració amb altres models, i per 
accedir hi ha masses desni-
vells que dificulten a la gent 
gran o amb mobilitat reduïda. 
La seva estructura interna facili-
ta l’acumulació sense arribar a 
omplir-se. I en obrir el conteni-
dor d’orgànica es desprèn una 
forta pudor que es pot intensifi-
car en els mesos d’estiu. 
Les possibles solucions pas-
sen per l’eliminació d’algun 
d’aquests graons, la utilització 
de cubículs amb forma de con 
per a un millor aprofitament del 
contenidor. Respecte a les ma-
les olors hi ha poblacions que 
utilitzen contenidors amb bo-
ques situades en els laterals i 
més baixes impedint d’aques-
ta forma que en obrir la tapa 
el cop de pudor vagi directe a 
la cara.
4. La recollida ha de ser més 

freqüent, sobretot en els llocs 
que més aviat es saturen. Cal 
preveure el fort increment 
de la brossa en les festes de 
Nadal i Reis sobretot amb vi-
dre, cartrons i plàstic. Així com 
preveure el fort increment per 
Setmana Santa.

5. En els mesos de poda 
s’haurien de tornar a instal-
lar contenidors exclusius per 
aquest ús.

6. A mesura que s’amortitzin 
els actuals contenidors s’hauria 

de reinvertir en nous per ajudar a 
la descongestió.
Detectades aquestes i altres fa-
lles, l’equip de govern hauria de 
prendre mesures correctores  i 
explicar a la gent que és el que 
s’està fent i el perquè es van es-
collir aquests i no d’altres models  
de boques i contenidors. També 
fem un prec a la ciutadania per 
a que exerceixi la màxima col-
laboració en un esforç que permeti 
la reducció de les deixalles i el seu 
reciclatge per poder transformar 
les escombraries d’una molèstia 
a un recurs. 
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MALGRAT QUE L'EQUIP DE GOVERN AFIRMA QUE EL FUNCIONAMENT DELS CONTENIDORS SOTERRATS ÉS UN GRAN ÈXIT

Hem de millorar

El Llevant es torna a 
emportar la sorra.
L’actuació que la primavera 
d’aquest any va endegar el 
MOPU, destinant una partida 
important per moure 35 mil 
metres cúbics de sorra des de 
la platja de Tamarit, ha estat un 
pedaç com en el seu moment 
ABG va explicar al Subdelegat 
del Govern. Una actuació 
agressiva amb el medi ambient, 
cara i que queda al caprici dels 
corrents marins que se’n du 
tota la sorra regenerada com la 
darrera llevantada ha demostrat

La ciutadania torna a mobilitzar-se. Per un servei de pediatria 5 dies a la setmana!
Que la nostra Vila és una on l’índex demogràfic de nens i nenes creix més ràpidament no és cap novetat. 
Darrerament el servei de pediatria del Centre de Salut, obert la tarda de dilluns i dimecres al matí, està 
absolutament col·lapsat. És per això que un grup de pares i mares estan començant a organitzar-se per a reclamar, 
davant el Departament de Sanitat de la Generalitat, l’ampliació del servei a tots els dies feiners. És clar que aquest 
problema no és exclusivament d’ells. Tots, inclòs l’ajuntament, haurem de donar suport a aquesta iniciativa que 
vol vetllar per un millor servei mèdic per a la nostra població infantil.     

Urbanisme de Tarragona tira 
enrere el conveni del Roquissar
En el Full passat informàvem que el ple, amb 
la nostra abstenció, aprovava l’exempció de 
l’obligació de construir habitatges social a 
la urbanització del Roquissar (el 10% que 
li correspon al sector privat) a canvi que 
aquest es fes càrrec del cost d’urbanització 
en un termini limitat en el temps que per-
metria així poder començar a construir 
el nou CEIP i l’Institut. Com ja sabeu la 
urbanització del sector és la condició que 
posa la Generalitat per fer realitat la zona 
educacional. En la darrera reunió de la 
Comissió d’Urbanisme de Tarragona es va 
denegar aquesta exempció demanada per 
l’ajuntament. Ara que s’ha de fer? Aquesta 
pregunta ABG ja la va plantejar en el dar-
rer Ple per si la Comissió denegava el con-
veni del Roquissar. La resposta del senyor 
alcalde va ser contundent: va dir que si 
això passés es buscarien solucions de 
manera immediata, com ara la possibilitat 
d’incrementar l’endeutament municipal. 
Que ningú s’espanti! El nostre endeuta-
ment com administració local és petit en 
comparació amb altres poblacions mentre 
que el CEIP i l’Institut són les prioritats 
pressupostaries del nostre municipi.        

Això d'anar a 
llençar la brossa és 
tota una excursió...

Uf! quina pudor.  
Faré una cigarreta 

per descansar.
Collons! Sí que és 
potent aquesta 
campanya per 

deixar de fumar .

Mètode soterrat per deixar de fumar

El zorro
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